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Cestovní ruch bez bariér

Součástí projektu Cestovní ruch bez bariér jsou i filmové reportáže. První z nich si 

můžete prohlédnout také na tomto odkazu: http://www.regionalnitelevize.cz/cz/2-

moravskoslezsky-kraj--pomahaji-lidem-s-postizenim-kvalitne-cestovat-.html?id=6334

Redaktor T. Kořistka: „Projekt Cestovní ruch bez bariér je zaměřen na rozšiřování a 

zkvalitňování služeb cestovního ruchu v Moravskoslezském kraji pro osoby se 

specifickými potřebami. Bezbariérovost, ale není jen o lidech s postižením.“

Kamila Krečmerová, ředitelka Moravskoslezského klastru cestovního ruchu: „Projekt 

je zaměřen, jak už název napovídá, na  bezbariérové cestování. Řekla bych, že 

cílovými skupinami nejsou jen vozíčkáři nebo osoby s nějakým fyzickým postižením, 

ale i lidé staršího věku, senioři nad 60 let, rodiny s dětmi, které mají své vlastní 

specifické problémy při cestování. Popřípadě také osoby s nějakým zdravotním 

hendikepem typu speciálního stravovacího režimu.“

Redaktor T. Kořistka: „Projekt je financován z operačního programu NUTS II 

Moravskoslezsko. Významným partnerem je i Moravskoslezský kraj.“ 

Vendula Cvikýřová, odd. cestovního ruchu Moravskoslezského kraje: 

„Moravskoslezský  kraj se této problematice věnuje dlouhodobě a bylo realizováno 

několik projektů, které na sebe kontinuálně navazují. Kromě toho, že je partnerem 

klastru cestovního ruchu, projektu který je zaměřen na cestovní ruch 

handicapovaných, má i své vlastní aktivity, kdy se především jedná o mapování 

památek, které jsou přístupné, případně nepřístupné pro vozíčkáře."
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Redaktor T. Kořistka: „Významným zdrojem informací pro Moravskoslezský klastr 

cestovního ruchu jsou samozřejmě sami handicapovaní nebo lidé, kteří je 

doprovázejí.“

Bohdana Rywiková, centrum Čtyřlístek pro osoby se zdravotním postižením: „Pokud 

jde o odstraňování architektonických nebo i jiných bariér, už se udělalo strašně moc 

práce a ten pokrok je veliký, přesto u těch starších budov se s tím stále setkáváme a 

potýkáme. A pak je to cestování. My si nikdy nemůžeme dovolit cestovat s větším 

počtem klientů, kteří jsou upoutáni na invalidní vozík, protože jsou tam dopravní 

omezení, omezené místo v těch dopravních prostředcích, takže to mohou být 

maximálně dva nebo tři, ale více ne.“

Vítězslav Zlotý, předseda Klubu českých turistů, Sekce zdravotně postižených: "My 

hlavně bereme ty učňovské školy, protože školy si potřebují vydělat nějakou tu 

korunu a je tam daleko víc možností, protože ubytovat 50 nebo 60 lidí, bohužel 

takových zařízení je málo a nejenom v našem kraji, ale v celé republice. Nám nejde o 

to, abych já spal v přepychu, ale abych byl se svými kamarády a poznal zase kousek 

republiky."

Redaktor T. Kořistka: „Realizaci projektu doprovázejí také pracovní setkání 

odborníků a lidí s omezenou schopností pohybu nebo orientace, která celý projekt 

posunují kupředu.“ 




